
 L’adjectif 

L’accord au feminin   Règle générale: féminin = masculin + e 
 

MAAR: règles particulières:        
 

 Mannelijk 
 

Vrouwelijik  Formes spéciales: 

 
-er 

 
-ère 

  
blanc  blanche 

 
-l 

 
-lle 

  
doux  douce 

 
-f 

 
-ve 

  
faux  fausse 

 
-x 

 
-se 

  
favori  favorite 

 
-c 

 
-que 

  
fou  folle 

 
-t 

 
-tte 

  
frais  fraîche 

 
-et 

 
-ète 

  
sec  sèche 

 
-s 

 
-sse 

  
vieux  vielle 

 
-n 

 
-nne 

  
LET OP! Voor 3 gevallen is er een tussenvorm 
als het adj voor een klinker of h – muet staat: 

 
-eau 

 
-elle 

  
bel, nouvel en vieil 


